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Rada Miejska w Kunowie 
Radni-Sesja 

Protokół nr CIII.2023 

z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 30 listopada 2023 

Obrady rozpoczęto 30 listopada 2023 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:00 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 
 
Na mocy art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 

z 2023 r. poz. 40, 572, 1463 i 1688) obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za 
pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania sesji są udostępniane w Biuletynie 
Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 
1. Jadwiga Banasik 
2. Katarzyna Banasik 
3. Piotr Bek 
4. Marta Ćwik 
5. Renata Ćwiklińska 
6. Barbara Domagała 
7. Jarosław Jałocha 
8. Teresa Łucka 
9. Marek Mikos 
10. Jolanta Ożdżyńska 
11. Maria Pająk 
12. Piotr Rakoczy 
13. Darek Różalski 
14. Cezary Szwajda 
15. Grzegorz Wanat 

 
Sesję Rady Miejskiej w Kunowie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr 

Bek, przywitał wszystkich obecnych radnych oraz pozostałych uczestników sesji i stwierdził 
obecność 14 radnych, co stanowiło kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  
 
Lista obecności radnych Rady Miejskiej w Kunowie stanowi załącznik Nr 1 do protokołu,  
Lista obecności zaproszonych gości na sesję Rady Miejskiej w Kunowie stanowi załącznik Nr 2 
do protokołu,  
Lista obecności sołtysów uczestniczących w sesji stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że porządek obrad 
wraz z materiałami do procedowania został udostępniony radnym na tabletach (w systemie 
e- Sesja) i zapytał czy są pytania lub uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie 
proponowany porządek obrad. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 26.10.2023r. 

4. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kunów na lata 2023 -2037. 

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 

2023 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na obszarze Miasta i Gminy Kunów na rok 2024. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek oraz zwolnień w podatku 

od środków transportowych na rok 2024. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek, zasad poboru oraz terminu płatności 

opłaty targowe. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku 

rolnego na rok 2024 na obszarze Miasta i Gminy Kunów. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny sprzedaży drewna, przyjmowanej jako 

podstawa obliczania podatku leśnego na rok 2024 na obszarze Miasta i Gminy 

Kunów. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w roku 2024. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu osłonowego w zakresie 

dożywiania na lata 2024-2028 dla Miasta i Gminy Kunów realizowanego na podstawie 

wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do przyznania nieodpłatnej pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na 

zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób i rodzin objętych wsparciem w ramach wieloletniego 

rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, oznaczonej w ewidencji numerem działki 38/1, położonej w obrębie 

0011 - Miłkowska Karczma. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kunowie na 2024 

rok. 

16. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 

między sesjami. 

17. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie między 

sesjami. 

18. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Zakończenie obrad. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła 
porządek obrad.  

Porządek obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 22.11.2023 r. stanowi załącznik Nr 4 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 26.10.2023r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że treść 
przedmiotowego protokołu została udostępniona radnym na tabletach (w systemie e-Sesja) 
i zwrócił się do radnych czy mają pytania lub wnoszą uwagi do treści przedstawionego 
dokumentu.  
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 26.10.2023 r. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 26.10.2023r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z sesji Rady Miejskiej z dnia 26.10.2023 r. 

Oryginał protokołu znajduje się w teczce znak: Nr: Or.0002.3.2023  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

4. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kunów na lata 2023 -2037. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

Danuty Fijas o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2023 -2037. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr CIII.670.2023 o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2023 -2037 stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 

5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2023 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy  

Danuty Fijas o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2023 
rok. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr CIII.671.2023 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2023 rok stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 
obszarze Miasta i Gminy Kunów na rok 2024. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy  

Danuty Fijas o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treść projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 

przedmiotowej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 

dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 
obszarze Miasta i Gminy Kunów na rok 2024. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr CIII.672.2023 w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości na obszarze Miasta i Gminy Kunów na rok 2024 stanowi załącznik Nr 7 do 
protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek oraz zwolnień w podatku od 
środków transportowych na rok 2024. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy  

Danuty Fijas o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treść projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 

przedmiotowej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 

dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości stawek oraz zwolnień w podatku od 
środków transportowych na rok 2024.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr CIII.673.2023 w sprawie określenia wysokości stawek oraz 
zwolnień w podatku od środków transportowych na rok 2024 stanowi załącznik Nr 8 do 
protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek, zasad poboru oraz terminu płatności 
opłaty targowej. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy  

Danuty Fijas o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treść projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 

przedmiotowej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 

dokument. 
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Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia stawek, zasad poboru oraz terminu płatności opłaty 
targowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr CIII.674.2023 w sprawie ustalenia stawek, zasad poboru oraz 
terminu płatności opłaty targowej stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku 
rolnego na rok 2024 na obszarze Miasta i Gminy Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy  

Danuty Fijas o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 
opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 
Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treść projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 

przedmiotowej uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 

dokument. 
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Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego 
na rok 2024 na obszarze Miasta i Gminy Kunów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr CIII.675.2023 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta dla celów 
wymiaru podatku rolnego na rok 2024 na obszarze Miasta i Gminy Kunów stanowi załącznik 
Nr 10 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny sprzedaży drewna, przyjmowanej jako 
podstawa obliczania podatku leśnego na rok 2024 na obszarze Miasta i Gminy Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy  

Danuty Fijas o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej w Kunowie Piotra Rakoczego o odczytanie treść projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy odczytał treść projektu 

przedmiotowej uchwały. 



11 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie procedowany 
dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie obniżenia ceny sprzedaży drewna, przyjmowanej jako podstawa 
obliczania podatku leśnego na rok 2024 na obszarze Miasta i Gminy Kunów.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr CIII.676.2023 w sprawie obniżenia ceny sprzedaży drewna, 
przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku leśnego na rok 2024 na obszarze Miasta 
i Gminy Kunów stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi w roku 2024. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy  

Danuty Fijas o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 
Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 
i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi w roku 2024.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr CIII.677.2023 w sprawie pokrycia części kosztów 
gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w roku 2024stanowi załącznik Nr 12 do 
protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu osłonowego w zakresie dożywiania 
na lata 2024-2028 dla Miasta i Gminy Kunów realizowanego na podstawie wieloletniego 
rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
 Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kunowie Joanna Potrzeszcz 
przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Barbarę Domagałę 
o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej 
Barbara Domagała przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu 
uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Programu osłonowego w zakresie dożywiania na 
lata 2024-2028 dla Miasta i Gminy Kunów realizowanego na podstawie wieloletniego 
rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr CIII.678.2023 w sprawie uchwalenia Programu osłonowego w 
zakresie dożywiania na lata 2024-2028 dla Miasta i Gminy Kunów realizowanego na podstawie 
wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 stanowi 
załącznik Nr 13 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 
do przyznania nieodpłatnej pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup 
posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 
dla osób i rodzin objętych wsparciem w ramach wieloletniego rządowego programu 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
 Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kunowie Joanna Potrzeszcz 
przedstawiła projekt procedowanej uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Barbarę Domagałę 
o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej 
Barbara Domagała przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu 
uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 
przyznania nieodpłatnej pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku 
lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 
i rodzin objętych wsparciem w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole 
i w domu” na lata 2024-2028.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr CIII.679.2023 w sprawie podwyższenia kryterium 
dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w formie posiłku, 
świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w 
postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin objętych wsparciem w ramach 
wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 stanowi 
załącznik Nr 14 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej, oznaczonej w ewidencji numerem działki 38/1, położonej w obrębie 0011 
- Miłkowska Karczma. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 

merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały.  
Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem Anna Borek przedstawiła projekt procedowanej 

uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renatę Ćwiklińską o przedstawienie 
opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Renata 
Ćwiklińska przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały.  

 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej, oznaczonej w ewidencji numerem działki 38/1, położonej w obrębie 0011 - 
Miłkowska Karczma. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr CIII.680.2023 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej w ewidencji numerem działki 38/1, 
położonej w obrębie 0011 - Miłkowska Karczma stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kunowie na 2024 
rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że zgodnie z § 26 
ust. 2 Statutu Miasta i Gminy w Kunowie, Rada Miejska odbywa obrady sesji przewidziane 
w rocznym planie pracy. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 
w Kunowie na 2024 rok został przedstawiony i szczegółowo omówiony na posiedzeniach 
poszczególnych Komisji Rady Miejskiej w Kunowie w dniu 27.11.2023 r. Dodatkowo 
Przewodniczący nadmienił, że merytorycznym uzupełnieniem obrad sesji Rady Miejskiej 
w Kunowie są posiedzenia Komisji stałych Rady Miejskiej, podczas których dokonywane są 
oceny i analizy funkcjonowania gminy, w tym realizacji poszczególnych zadań i programów.  
Procedowany projekt uchwały został poddany do zaopiniowania przez wszystkie Komisje 
Rady Miejskiej w Kunowie, które wyraziły pozytywną opinię.  

Przewodniczący zapytał, czy Radni wyrażają zgodę na nieodczytywanie opinii 
poszczególnych Komisji ws. procedowanego projektu uchwały. 

Radni Rady Miejskiej w Kunowie  wyrazili zgodę na nieodczytywanie opinii do projektu 
procedowanej uchwały wyrażonej przez wszystkie Komisje.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są chętni do zabrania 
głosu w sprawie procedowanego dokumentu. 

 

Brak zgłoszeń. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały 

i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Kunowie na 2024 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Marta Ćwik 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę.  
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr CIII.681.2023 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 
w Kunowie na 2024 rok stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 
16. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 
między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że: 

- 26 października wraz z delegacją Radnych Rady Miejskiej w Kunowie uczestniczył 
w upamiętnieniu zmarłych kunowskich radnych na cmentarzu parafialnym w Kunowie, 

- 27 października uczestniczył w ślubowaniu klasy I w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Janiku, 

- 6 listopada uczestniczył w spotkaniu kunowskich dzieci i młodzieży w Publicznej Szkole 
Podstawowej przy ul. Fabrycznej w Kunowie, dotyczącym piętnowania zjawiska hejtu 
w relacjach i w sieci, 

  
- 6 listopada uczestniczył w posiedzeniu Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, 
Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej dotyczącym rozpatrzenia wniosków o przydział 
mieszkań socjalnych, 

- 10 listopada uczestniczył w uroczystym zakończeniu prac remontowych budynku remizy OSP 
w Nietulisku Dużym,  

- 11 listopada uczestniczył w uroczystościach Narodowego Święta Niepodległości, które 
miały miejsce na Rynku w Kunowie i mszy świętej w kościele parafialnym oraz złożeniu wiązanki 
w Kolonii Inwalidzkiej z delegacją Radnych, 
 

- 12 listopada uczestniczył w podsumowaniu projektu „Akademia Rozwoju Kół Gospodyń 
Wiejskich w powiecie ostrowieckim” realizowanym w ramach Rządowego Programu 
Funduszu Inicjatyw Obywatelskich, 
 
- 21 listopada uczestniczył w  uroczystości z okazji Dnia Pracownika Socjalnego, 
 
- 24 listopada uczestniczył w uroczystym zakończeniu prac remontowych budynku remizy 
OSP w Bukowiu, 
 
- 25 listopada uczestniczył w uroczystości Jubileuszu 50-lecia i 60-lecia pożycia małżeńskiego 
par z terenu gminy Kunów. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 

17. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie między 
sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek oddał głos Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi.  
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Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że sprawozdanie 
z działalności Burmistrza w okresie między sesjami zostanie opublikowane na stronie 
internetowej urzędu oraz na jego profilu Facebook.  
 

Kserokopia sprawozdania Nr Or.0057.10.2023 z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 
w Kunowie w okresie między sesjami (od 27.10.2023 r. do 29.11.2023 r.) stanowi załącznik 
Nr 17 do protokołu.  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad.  
 

18. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że wpłynęła do niego 

interpelacja od Radnego Marka Mikosa i poprosił o przedstawienie przedmiotu złożonej 
interpelacji udzielając głosu Radnemu. 

Radny Marek Mikos złożył interpelację w sprawie poprawy bezpieczeństwa pieszych na 
ul. Starachowickiej- DK nr 9, poprzez podjęcie działań na wskazanym odcinku dogi - kserokopia 
interpelacji stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej w odniesieniu do złożonej interpelacji 
poinformował, że zostaną podjęte działania we współpracy z Generalną Dyrekcją Dróg 
Krajowych i Autostrad w celu poprawy bezpieczeństwa pieszych na ul. Starachowickiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad.  
 
19. Wolne wnioski i informacje. 

W dyskusji wzięli udział: 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 

i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi.  
Burmistrz Miasta i Gminy Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej podziękował Skarbnik 

Gminy Danucie Fijas za rzetelne przygotowanie projektu budżetu Gminy Kunów na 2024 rok, 
dzięki czemu nie było konieczności podnoszenia podatków lokalnych na 2024 rok, które i tak 
przez okres ostatnich ośmiu lat nieznacznie wzrosły. Ponadto Burmistrz dodał, że budżet 
gminy, gdy obejmował urząd wynosił około 30 mln zł, a obecnie to kwota ponad 70 mln zł, co 
wiąże się z dynamicznym rozwojem gminy.  
Burmistrz Miasta i Gminy Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poprosił Kierownik Referatu 
Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzatę Mazur o przedstawienie informacji 
dotyczących inwestycji jakie są obecnie realizowane na terenie gminy Kunów. Dodatkowo 
Burmistrz podziękował pracownikom urzędu za przygotowanie projektów uchwał, a Radnym 
Rady Miejskiej za ich jednogłośne podjęcie. 
Ponadto Burmistrz poinformował, że działania jakie są podejmowane w Gminie Kunów są 
zauważane i doceniane w różnych rankingach przeprowadzanych przez niezależne instytucje, 
m.in. w ogólnopolskim rankingu, w którym Gmina Kunów zajęła VII miejsca w Polsce. Kolejne 
wyróżnienie i nagrodę w wysokości 3000 zł, jakie otrzymała Gmina Kunów związane było 
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z realizacją inwestycji dotyczącej Świetlicy wiejskiej w Wymysłowie w ramach środków 
z programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Teresie Łuckiej. 
Radna Teresa Łucka podziękowała Kierownikowi Mirosławowi Wasilewskiemu 

i pracownikom Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie za oczyszczenie 
rowu i przepustu oraz zamontowanie barierek i uzupełnienie ubytków w jezdni w Nietulisku 
Małym.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnemu Grzegorzowi 
Wanatowi. 

Radny Grzegorz Wanat poprosił Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalno-
Mieszkaniowej w Kunowie Mirosława Wasilewskiego o szczególną uwagę podczas 
odśnieżania i posypywania ulicy, przy której znajduje się warsztat samochodowy, ponieważ 
podczas opadów śniegu dojazd do niego jest utrudniony ze względu na ostry zakręt 
i wzniesienia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek również podziękował Kierownikowi 
Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosławowi Wasilewskiemu za 
wycięcie zakrzaczenia i wyrównania terenu przy altanie w miejscowości Boksycka.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu sołtysowi wsi Bukowie 
Stanisławowi Dziułce. 

Sołtys wsi Bukowie Stanisław Dziułka w imieniu strażaków OSP w Bukowie podziękował 
Burmistrzowi Miasta i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi, Skarbnik Gminy Danucie Fijas, 
Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Kunowie wraz z całą Radą, Kierownikowi Zakładu 
Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosławowi Wasilewskiemu oraz 
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzacie Mazur za remont 
remizy oraz zamontowanie fotowoltaiki i ogrzewania w budynku remizy OSP w Bukowiu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Kierownik Referatu 
Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzacie Mazur. 

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
poinformowała, że została zakończona modernizacja dróg realizowana z Funduszu Ochrony 
Gruntów Rolnych w miejscowościach Doły Biskupie i Kolonia Piaski. W przygotowaniu 
znajduje się procedura odbiorowa drogi na terenie przemysłowym w Kunowie. Inwestycja 
jest realizowana z dotacji ogólnej, pochodzącej z budżetu państwa.  
Został rozstrzygnięty przetarg na budowę Klubu Dziecięcego przy Publicznym Przedszkolu 
w Kunowie. Umowa na realizację inwestycji, która będzie finansowana w ramach programu 
„Maluch +”, została podpisana. Zakończenie inwestycji zaplanowano na dzień 31.07.2024 r., 
a otwarcie Klubu Dziecięcego na dzień 1-go września 2024 r. 
Został otwarty przetarg na modernizację dworu w Chocimowie, który jest realizowany ze 
środków pochodzących z programu „Polski Ład” oraz nagrody w wysokości 1 000 000 zł, jaką 
otrzymała Gmina Kunów na rewitalizację dworu w konkursie pt.: „Nasz Zabytek”, 
zorganizowanym przez fundację Most the Most. 
W trakcie realizacji znajduje się dokumentacja przetargowa na modernizację dróg gminnych 
w miejscowości: Nietulisko Duże (trzecia droga za fotoradarem), Nietulisko Małe (droga od 
remizy OSP do mostu), Boksycka, Wymysłów, Ostrowiec Świętokrzyski, Biechów, Janik 
(ul. Polna) i trzeci odcinek drogi w miejscowości Miłkowska Karczma.  
W opracowaniu znajduje się opis przedmiotu zamówienia dotyczący montażu fotowoltaiki na 
16 obiektach użyteczności publicznej tj.: Oczyszczalnia Ścieków w Kunowie, Zespół Szkolno-
Przedszkolny w Janiku, Ośrodek Zdrowia w Kunowie, Miejsko-Gminna Bibliotek Publiczna 
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w Kunowie, Remiza OSP w Kunowie, Remiza OSP w Nietulisku Małym wraz z remontem 
dachu, Remiza OSP „Agromet” w Kunowie, Świetlica środowiskowa w Kolonii Inwalidzkiej, 
Świetlica wiejska w Kolonii Piaski, zaplecze socjalne „ORLIK” przy ul. Laski w Kunowie, 
budynek socjalno-handlowy „Targowisko”, Ośrodek Zdrowia, Szkoła Podstawowa i Dom 
Seniora przy ul. Fabrycznej w Kunowie, budynek po Szkole Podstawowej w Bukowiu, 
Publiczne Przedszkole w Kunowie wraz z Klubem Dziecięcym, Szkoła Podstawowa 
w Wymysłowie. 
Przygotowywana jest procedura przetargowa dotycząca modernizacji remizy OSP 
w Prawęcinie oraz remontu przedszkola w Janiku, realizowanego z programu „Polski Ład” 
w ramach inwestycji w oświacie.  
Rozpoczęła się procedura odbioru inwestycji dotyczącej budowy 9 domków socjalnych 
w miejscowości Nietulisko Duże. 
W trakcie realizacji znajduje się inwestycja dotycząca remontu drogi do „Baby Jagny” 
w miejscowości Chocimów. 
Zostało pozyskane dofinansowanie z funduszu dróg samorządowych na realizację inwestycji 
dotyczącej ul. Partyzantów i ul. Ogrodowej w Kunowie.  
Gmina otrzymała środki z Programu „Rozświetlamy Polskę” na realizację zadania związanego 
z modernizacją pozostałej części oświetlenia ulicznego na LED-owe.  
Uzyskano pozwolenie na budowę bazy PSZOK. W opracowaniu znajduje się dokumentacja 
niezbędna do otrzymania dofinansowania inwestycji w ramach funduszy europejskich na 
infrastrukturę, klimat i środowisko FENX. 

Burmistrz Miasta i Gminy Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej dodał, że została 
podpisana umowa z wykonawcą przez Powiat Ostrowiecki na remont drogi powiatowej 
biegnącej przez Gminę Kunów od torów kolejowych, ul. Grabowiecka, droga w miejscowości 
Kolonia Inwalidzka przez podlubienik, ul. Okrężna w Janiku do wyremontowanego odcinka 
drogi po wykonanej kanalizacji w miejscowości Janik. Dodatkowo Burmistrz zwrócił się do 
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzaty Mazur o wykonanie 
oświetlenia ulicznego za torami, po wyremontowaniu drogi powiatowej w miejscowości 
Janik ul. Ostrowiecka, która dodatkowo zostanie poszerzona o ciąg pieszo-rowerowy. 

Ponadto Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że będą 
podejmowane dalsze działania związane z poprawą infrastruktury drogowej gminy. Kolejne 
inwestycje, jakie są planowane do realizacji, z możliwością ubiegania się o dofinansowanie 
z Krajowego Planu Odbudowy, to wybudowanie stadionu sportowego, gdzie już zostało 
uzyskane pozwolenie na przebudowę istniejącego obiektu, zagospodarowanie obiektu tzw. 
„Spichlerz” i budowa Muzeum Ziemi Kunowskiej, utworzenie Domu Pomocy Społecznej 
w Miłkowskiej Karczmie na około 70 osób w budynku po byłej szkole podstawowej 
z rozbudową obiektu, gdzie pozwolenie na budowę już zostało uzyskane, a koszt inwestycji 
został oszacowany na około 15 mln zł i utworzenie Centrum Kultury w Kunowie z salą 
teatralno-kinową, warsztatami terapii zajęciowej, Klubem Seniora, fitness Klub i siłownią dla 
zawodników, którzy podnoszą ciężary. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej nadmienił, że rankingi, które 
przedstawiają dochody poszczególnych gmin i informują o ich niskich dochodach nie 
odzwierciedlają realizacji poszczególnych zadań i inwestycji, gdyż są możliwości pozyskiwania 
środków zewnętrznych na ich realizację i jednoczesny rozwój przy niskich dochodach. 

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
poinformowała, że został również ogłoszony przetarg na modernizację remizy OSP w Janiku. 
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Na inwestycję zostało pozyskane dofinansowanie w ramach Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich na lata 2014-2020, w wysokości 500 000 zł. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej w uzupełnieniu dodał, że całkowity koszt 
zadania będzie wynosił około 1 mln zł, a jest to związane z kompleksowym remontem wnętrza 
budynku. Ponadto Burmistrz nadmienił, że będą podejmowane kolejne działania związane 
z poprawą stanu technicznego każdego budynku gminnego z wykorzystaniem możliwości 
dofinansowań ze środków zewnętrznych. Dodatkowo Burmistrz poinformował, że prace 
związane z budynkiem remizy OSP „Agromet” w Kunowie są na ukończeniu i obiekt zostanie 
oddany do użytku druhom.  

Kierownika Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
poinformował, że został złożony wniosek o dofinansowanie do Instytutu Książki na 
termomodernizację budynku Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kunowie 
i zagospodarowanie terenu wokół obiektu oraz do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa 
Narodowego w ramach programu „Ochrona Zabytków 2024”, na konserwację i renowację 
kapliczki św. Katarzyny w Janiku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnemu Piotrowi 
Rakoczemu. 

Radny Piotr Rakoczy zapytał czy są możliwości zamontowania fotowoltaiki na obiektach 
zaopatrujących gminę  w wodę, które także generują duże koszty związane ze zużyciem energii 
elektrycznej.  

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
poinformował, że na obiekt oczyszczalni ścieków w Kunowie zostanie zamontowana instalacja 
fotowoltaiczna o mocy 100 kWh z dopuszczeniem możliwości zwiększenia mocy do 130 kWh. 
Jest to warunek jaki został zawarty w umowie, w celu przeprowadzenia audytu efektywności 
i możliwości  zmiany mocy instalacji. W przypadku zasadności zwiększenia mocy instalacji 
fotowoltaicznej na obiekcie oczyszczalni ścieków w Kunowie takie działania zostaną podjęte, 
co wpłynie na znaczne zmniejszenie kosztów związanych ze zużyciem energii elektrycznej dla 
Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie. 
Ponadto Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
dodała, że Gmina Kunów otrzymała w ramach programu „Polski Ład” dofinansowanie na 
realizację inwestycji dotyczącej montażu fotowoltaiki na obiektach użyteczności publicznej, 
które w porozumieniu z Burmistrzem zostały wytypowane do realizacji inwestycji, lecz 
w warunkach umowy na realizację inwestycji także jest zawarty zapis dotyczący wykonania 
audytu efektywności energetycznej, na podstawie którego zostanie określona moc instalacji, 
jaka będzie wymagana do montażu i jej koszt. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej w uzupełnieniu dodał, że obiekty, jakie 
zostały wskazane do realizacji inwestycji, spełniają wymagane warunki do montażu 
fotowoltaiki i generują duże koszty związane ze zużyciem prądu. Ponadto Burmistrz 
poinformował, że będą podejmowane dalsze działania związane z montażem instalacji 
fotowoltaicznych na obiektach użyteczności publicznej, czego wynikiem będzie obniżenie 
kosztów ponoszonych przez gminę, związanych ze zużyciem energii elektrycznej 
i wygenerowaniem oszczędności. 

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 

nadmieniła, że w uzgodnieniu z Kierownikiem Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej 
w Kunowie Mirosławem Wasilewskim w 2024 roku zostaną rozpoczęte prace projektowe dla 
obiektów stacji uzdatniania wody.  
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Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że pomimo, iż w projekcie 
budżetu Gminy Kunów na 2024 rok nie zostały uwzględnione zaplanowane inwestycje, będą 
podejmowane starania, które umożliwią ich realizację. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnemu Markowi 
Mikosowi. 

Radny Marek Mikos także zwrócił się o modernizację obiektów ujęć wody znajdujących się 
na terenie gminy Kunów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnej Marii Pająk. 
Radna Maria Pająk zwróciła się z prośbą o realizację inwestycji dotyczącej budowy sieci 

kanalizacyjnej w miejscowości Doły Biskupie. 
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 

poinformowała, że zostało uzyskane pozwolenie na budowę sieci kanalizacyjnej, którego 
realizacja jest uzależniona od pozyskania środków zewnętrznych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Radnemu Grzegorzowi 
Wanatowi. 

Radny Grzegorz Wanat zapytał o etap, na jakim znajduje się złożony wniosek dotyczący 
remontu kościoła pw. św. Władysława w Kunowie. 

Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
poinformowała, że Gmina Kunów uzyskała dofinansowanie  z rządowego funduszu „Polski 
Ład” w wysokości 400 000 zł na ten cel. Kolejnym etapem działań jest uzyskanie pozwolenia 
na budowę od konserwatora zabytków w Kielcach oraz Starostwa Powiatowego w Ostrowcu 
Świętokrzyskim. Po uzyskaniu niezbędnej dokumentacji zostaną rozpoczęte prace budowlane 
na obiekcie. 

Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej dodał, że zostaną podjęte wszelkie 
działania w celu modernizacji i zabezpieczenia przed dalszym niszczeniem zabytków 
znajdujących się na terenie gminy Kunów.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad.  

 

20. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zamknął obrady sto trzeciej sesji 
Rady Miejskiej w Kunowie i podziękował wszystkim za udział w niej.  

Płyta CD z nagraniem obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie w dniu 30.11.2023 r. stanowi 

załącznik Nr 19 do protokołu.  

 

Transmisja z obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie jest dostępna pod linkiem: 
https://kunow.esesja.pl/transmisja/43238/sesja-rady-miejskiej-dniu-30-listopada-2023r.htm  
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